



Disney's Fairy Tale Weddings Diamond Photography Packages

HK\$92,800 (Daytime) or HK\$102,800 (Nighttime)

Whole day / Whole night bridal make-up	1
Bridal hair styling session	3
Bridal hair accessories	3
Wedding dresses and evening dress for bride	3
Suits for groom	2
Total number of photographs to be taken	160
Total number of photos to be selected for album	60
Non-enhanced digital images in JPEG format (Saved on a CD)	160
Free use of Disney's PhotoPass App	Unlimited one-year access including downloads of wedding photos
Disney's Fairy Tale Weddings photo album (10"x 14")	1
One photo on canvas with designated frame	1 Canvas size 30"x40"
Video shoot	1 5-min edited video
Hong Kong Disneyland Hotel's Kingdom Club Room	One night accommodation for 2 persons
Lunch and dinner at designated restaurants in Hong Kong Disneyland Hotel	For 2 persons
1-Day General Admission Tickets to Hong Kong Disneyland Park <i>(not applicable on Tier 4 Days)</i>	2

Designated Photo-Shoot Locations	Daytime	Nighttime
Hong Kong Disneyland Hotel		
Disneyland Resort Pier	-	
Hong Kong Disneyland Park		
	Photo-shoot locations including Castle of Magical Dreams Forecourt and any 2 of the areas listed below: • Main Street, U.S.A. • Fantasyland • Toy Story Land • Mystic Point Photo session must be completed within the given timeframe. Photo shoot locations will be arranged accordingly to the on-day session schedule.	

The above packages and pricing are valid till September 30, 2025.

Other remarks: If Guests bring their own outfits, an additional HK\$1,780 net will be charged per make-up session.

Photo-shoots will take place only at locations in Hong Kong Disneyland Park and Hong Kong Disneyland Hotel as designated by Hong Kong International Theme Parks Limited ("HKITP") and according to schedules prescribed by HKITP at its sole and absolute discretion. HKITP reserves the right to change locations and schedules at any time without prior notice.

Photo-shoot dates can be rescheduled due to inclement weather forecasts. At least two days' advance notice is required prior to the original confirmed shoot date.

HKITP reserves the right to amend the above information at any time without prior notice. Photo sessions may be rescheduled or cancelled by HKITP due to changes in the opening hours of Hong Kong Disneyland Resort or other reasons beyond the control of HKITP, without liability to any person whatsoever.





迪士尼童話婚禮稀世寶鑽攝影套餐

港幣\$92,800 (日間) 或 港幣\$102,800 (夜間)

全時段新娘化妝	1
新娘髮型設計	3
新娘頭飾	3
新娘婚紗及晚裝	3
新郎禮服	2
拍攝相片數目	160
自選相片數目用作製作相簿	60
CD儲存數碼原檔檔案 (JPEG檔)	160
免費使用「迪士尼處處拍」應用程式	一年內無限次瀏覽及下載婚照
迪士尼童話婚禮相簿 (10" x 14")	1
油畫連特定相架製作	1 (油畫尺寸30" x40")
專業錄影	製作1 段5分鐘影片
香港迪士尼樂園酒店國賓廳客房住宿	1 晚雙人客房住宿
香港迪士尼樂園酒店指定餐廳享用午餐及晚餐	2位用
香港迪士尼樂園1日門票 (不適用於第4級別日子)	2

特選攝影景點	日間攝影	夜間攝影
香港迪士尼樂園酒店		
迪士尼碼頭	-	
香港迪士尼樂園		
	包括奇妙夢想城堡廣場及以下其中兩個景點: •美國小鎮大街 •幻想世界 •反斗奇兵大本營 •迷離莊園 必須於指定時間內完成拍攝，景點安排需視乎實際拍攝情況而定。	

以上套餐及價目有效期至2025年9月30日。

備註： 賓客如需自攜禮服，每款化妝造型需額外收取港幣\$1,780。

按香港國際主題樂園有限公司 (「本公司」) 指定於香港迪士尼樂園及香港迪士尼樂園酒店為拍攝的地點，並按照本公司的時間表規定拍攝。本公司保留隨時更改此類地點和時間表之權利，恕不另行通知。

攝影日期落實後，賓客可按惡劣天氣預測而更改攝影日期，但必須於原定攝影日期最少兩天前通知有關更改。

本公司保留可隨時更改以上資料之權利而毋須事先通知。本公司可就香港迪士尼樂園度假區更改開放時間或其他不屬於本公司控制範圍內的原因下，重新安排或取消攝影時段並毋須對任何人士承擔任何責任。

